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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ     ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ: ..22η/2013..  

της ..20ης/09/2013.. 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ  
Ταχ.  ∆/νση : Λ. Μαραθώνος 29 & Αθ. ∆ιάκου 01      
Άγιος Στέφανος      ..Αριθ. Απόφασης: ..172/2013.. 
                      

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το Πρακτικό της ..20ης/09/2013.. της ..22ης/2013.. ∆ηµόσιας Τακτικής Συνεδρίασης του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου. 
Σήµερα την ..20η Αυγούστου 2013.. ηµέρα ..Παρασκευή... και ώρα ..16:00.. το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο του ∆ήµου ∆ιονύσου συνήλθε σε Τακτική ∆ηµόσια συνεδρίαση στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος, στο Πολιτιστικό Πνευµατικό Κέντρο της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας Αγίου Στεφάνου επί της οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα από την υπ’ αριθ. 
..31098/16-09-2013.. πρόσκληση που δηµοσιεύθηκε και επιδόθηκε σε κάθε Σύµβουλο χωριστά, στον 
κ. ∆ήµαρχο σύµφωνα µε τις δ/ξεις του άρθ. 67 του Ν.3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης), τις διατάξεις του 
άρθρου 95 «Σύγκληση και λειτουργία του ∆. Σ.» και 96 «Τόπος συνεδρίασης, απαρτία και λήψη 
αποφάσεων του ∆.Σ.» του ν. 3463/2006 (∆.Κ.∆.),για συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω 
θέµατα της ηµερήσιας διάταξης και στο κάτωθι ψήφισµα: 

 
Ψήφισµα για το θάνατο του ∆ηµοκράτη Ακτιβιστή Παύλου Φύσσα. 
 
ΘΕΜΑ 1ο: «Επιστροφή Χρηµάτων ως Αχρεωστήτως Καταβληθέντων». 
ΘΕΜΑ 2ο: «Επιστροφή Χρηµάτων ως Αχρεωστήτως Καταβληθέντων». 
ΘΕΜΑ 3ο: «∆ιαγραφές Χρεώσεων Βεβαιωτικών Καταλόγων». 
ΘΕΜΑ 4ο:  «Λήψη απόφασης για την αγορά ακινήτου για την δηµιουργία Νέου Κοιµητηρίου στην ∆. 
Κ Αγ. Στεφάνου». 
 

� ΘΕΜΑ 5ο: «Έγκριση Τεχνικού Προγράµµατος ∆ήµου ∆ιονύσου  έτους  2014». 
 
ΘΕΜΑ 6ο: «Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµηθειών και Παροχής Υπηρεσιών». 
ΘΕΜΑ 7ο: «Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµηθειών και Παροχής Υπηρεσιών». 
ΘΕΜΑ 8ο: «Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµηθειών». 
ΘΕΜΑ 9ο: «Καθορισµός Πιστωτικού ιδρύµατος για άνοιγµα τραπεζικού λογαριασµού προθεσµιακής 
κατάθεσης». 
ΘΕΜΑ 10ο: «Έγκριση διενέργειας προµήθειας τροφίµων, φρέσκων φρούτων, ειδών ατοµικής 
υγιεινής και αναλώσιµων ειδών για τη λειτουργία του Κοινωνικού Παντοπωλείου ∆ήµου ∆ιονύσου » 
ΘΕΜΑ 11ο: «Λήψη απόφασης ως προς την έγκριση λειτουργίας λαϊκής αγοράς στην ∆ηµοτική 
Κοινότητα Κρυονερίου». 
ΘΕΜΑ 12ο: «Έγκριση σύναψης και όρων προγραµµατικής  Σύµβασης πολιτισµικής ανάπτυξης 
µεταξύ του ∆ήµου ∆ιονύσου, του Υπουργείου Πολιτισµού και Αθλητισµού και της  Περιφέρειας 
Αττικής για το έργο: «Εργασίες διαµόρφωσης  στον αρχαιολογικό χώρο του ∆ήµου 
∆ιονύσου»,συνολικού προϋπολογισµού 20.000,00 € και εξουσιοδότηση του ∆ηµάρχου για την 
υπογραφή της.» 
ΘΕΜΑ 13ο: «Αποδοχή Επιχορήγησης από το Πράσινο Ταµείο, 7η Αναµόρφωση 
Προϋπολογισµού και Ετησίου Προγράµµατος ∆ράσης ∆ήµου Ο.Ε. 2013 και Έγκριση ∆ιενέργειας 
(Αναγκαιότητας) Προµήθειας Γερανών για Υπόγειους Κάδους Απορριµµάτων και Προµήθειας 
Υπόγειων Κάδων Απορριµµάτων κατόπιν Έγκρισης Χρηµατοδότησης από το Πράσινο Ταµείο». 
ΘΕΜΑ 14ο: «Έγκριση του πρωτοκόλλου προσωρινής κ οριστικής παραλαβής του έργου  της 
∆ηµοτικής Ενότητας Αγ. Στεφάνου «Επισκευή και βελτίωση οδικού δικτύου 2010». 
ΘΕΜΑ 15ο: «Έγκριση και Παραλαβή Μελέτης µε τίτλο «Μελέτη δικτύου απορροής οµβρίων στις 
οδούς ∆ηµοκρατίας, Πηλίου, Μητρ. Κυδωνιών και ∆εινοκράτους» . 
ΘΕΜΑ 16ο: «Λήψη απόφασης ως προς την έγκριση και οριστική παραλαβή της κτηµατογράφησης  
και ως προς την έγκριση της Α’ φάσης της Π.Μ. της µελέτης : «Κτηµατογράφηση – Πολεοδόµηση – 
Πράξη Εφαρµογής των επεκτάσεων Α’ κατοικίας του εγκεκριµένου σχεδίου πόλεως κοινότητας 
Κρυονερίου». 
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ΘΕΜΑ 17ο: «Λήψη απόφασης για τη συµµετοχή του ∆ήµου ∆ιονύσου στο έργο: «Ο Κύκλος των 
Καινοτόµων Πόλεων» στο πλαίσιο του 7ου Ευρωπαϊκού Προγράµµατος – Πλαισίου για την Έρευνα 
και την Τεχνολογική Ανάπτυξη». 
ΘΕΜΑ 18ο: «Έγκριση διοργάνωσης Συνεδρίου-Ανοιχτού Φόρουµ Συζήτησης στο πλαίσιο της 
Ευρωπαϊκής Εβδοµάδας Τοπικής ∆ηµοκρατίας». 
 

           Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα ..41.. µέλη 
του δηµοτικού συµβουλίου παρόντα  ήταν ..26.. ήτοι: 

Σηµειώνεται ότι στη συνεδρίαση παρόντες ήταν η πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
∆ιονύσου κ. Κακούρη Ιωάννα, ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Κρυονερίου κ. Λινάρδος 
Μιχαήλ καθώς και ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Σταµάτας κ. Κόκκαλης Γεώργιος. 
 
Οι απόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι νοµίµως κληθέντες και εµπροθέσµως δεν παρέστησαν στη 
σηµερινή Συνεδρίαση. 
 
Απουσίες: 
• Οι ∆. Σ. κ. κ. Ποτίδης Χρήστος, Μαγγίνα Στέλλα – Σοφία, Γαρεφαλάκης Εµµανουήλ, Κατσίγιαννη 
Σοφία, Πέππα Αγγελική, Στάϊκος Θεόδωρος και Σπηλιώτης Σπυρίδων απουσίαζαν καθ’ όλη τη 
διάρκεια της συνεδρίασης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Χιώτης Ηρακλής απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης του ψηφίσµατος και του 18ου 
θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Πέππας Νικόλαος απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης των θεµάτων 10 και 11 της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Ζαµάνης ∆ιονύσιος απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης των  θεµάτων 2 και 13 της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Κοκµοτός Βασίλειος απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης των θεµάτων 2, 3 και 6 της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Ο ∆.Σ. κ. Γιαρένης ∆ηµήτριος απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης των θεµάτων 7 και 8 της 
ηµερήσιας διάταξης 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ, Πρόεδρος. 
2. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
3. ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
4. ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
5. ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
6. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
7. ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ . 
8. ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
9. ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
10. ΠΑΠΑΧΑΡΤΟΦΥΛΗΣ ΗΛΙΑΣ. 
11. ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ.  
12. ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
13. ΤΑΟΥΞΗ–ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
14. ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
15. ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
16. ΓΙΑΡΕΝΗΣ  ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ 
17. ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 
18. ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
19. ΤΣΑΛΤΟΥΜΗ ΚΥΡΙΑΚΗ. 
20. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
21. ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
22. ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
23. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
24. ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
25. ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
26. ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 

 

             ΑΠΟΝΤΕΣ  
1. ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ. 
2. ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
3. ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
4. ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
5. ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ. 
6. ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ. 
7. ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ. 
8. ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
9. ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
10. ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
11. ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ. 
12. ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
13. ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
14. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ.   
15. ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
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• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Τσούκας Παναγιώτης και Κουριδάκης Κωνσταντίνος απουσίαζαν κατά τη διάρκεια 
συζήτησης του 3ου  θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Η ∆.Σ. κ. Τσαλτούµη Κυριακή απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 7ου  θέµατος της 
ηµερήσιας διάταξης. 

• Η ∆.Σ. κ. Φέρµελη Λυδία απουσίαζε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 2ου  θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

Προσελεύσεις: 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Χιώτης Ηρακλής, Πέππας Νικόλαος, Καρυστινός Νικόλαος, Σωτηρίου Σακελλάριος, 
Τσούκας Παναγιώτης και Μπούσµπουρας Αθανάσιος προσήλθαν στη συνεδρίαση κατά την 
διάρκεια των ανακοινώσεων. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Λίτσας Αθανάσιος και Ροΐδης Αθανάσιος προσήλθαν στη συνεδρίαση κατά την διάρκεια 
της συζήτησης του 3ου θέµατος. 
Αποχωρήσεις 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Παπαχαρτοφύλης Ηλίας και Κυριακόπουλος Αθανάσιος αποχώρησαν κατά τη διάρκεια 
συζήτησης του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή αποχώρησε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 5ου θέµατος της ηµερήσιας 
διάταξης. 

• Οι  ∆.Σ. κ. κ. Λίτσας Αθανάσιος, Ίσσαρης Γρηγόριος και Ροΐδης Αθανάσιος αποχώρησαν κατά τη 
διάρκεια συζήτησης του 6ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Τσούκας Παναγιώτης και Νικητόπουλος Ιωάννης αποχώρησαν κατά τη διάρκεια 
συζήτησης του 9ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

•  Οι  ∆.Σ. κ. κ. Γιαρένης ∆ηµήτριος και Τσαλτούµη Κυριακή αποχώρησαν κατά τη διάρκεια 
συζήτησης του 10ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Πασιπουλαρίδης Αβραάµ, Ζαµάνης ∆ιονύσιος, Σωτηρίου Σακελλάριος, Ταουξή – 
Χριστιανίδη Καλλιόπη, Κοκµοτός Βασίλειος, Μπούσµπουρας Αθανάσιος, Ζυγούνας Γεώργιος, 
Κουριδάκης Κωνσταντίνος, Φέρµελη Λυδία και Κοροβέση Βασιλική (Βάσια) αποχώρησαν κατά τη 
διάρκεια συζήτησης του 11ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Κοντάκης Κυριάκος και Πέππας Νικόλαος αποχώρησαν κατά τη διάρκεια συζήτησης 
του 14ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

 
� Ο ∆ήµαρχος κ. Ιωάννης Καλαφατέλης  νοµίµως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση . 
� Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η  κ.  Σαββοπούλου Καλλιόπη, υπάλληλος του ∆ήµου για την 
τήρηση των πρακτικών. 

� Το 4ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο «Λήψη απόφασης για την αγορά ακινήτου για την 
δηµιουργία Νέου Κοιµητηρίου στην ∆. Κ Αγ. Στεφάνου» αναβλήθηκε για περαιτέρω διερεύνηση. 

�  Το 16ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Λήψη απόφασης ως προς την έγκριση και οριστική 
παραλαβή της κτηµατογράφησης  και ως προς την έγκριση της Α’ φάσης της Π. Μ. της µελέτης : 
«Κτηµατογράφηση – Πολεοδόµηση – Πράξη Εφαρµογής των επεκτάσεων Α’ κατοικίας του 
εγκεκριµένου σχεδίου πόλεως κοινότητας Κρυονερίου», προτάχθηκε και συζητήθηκε µετά το 5ο 
θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης, δεδοµένου ότι για το παρόν θέµα παραβρέθηκε στη συνεδρίαση η κ. 
Τσαγκαρογιάννη, εκπρόσωπος των συµπραττόντων γραφείων µελετών «Φάσµα ΑΕΜ, 
Μετρογεωνέτ ΑΕΜ, Νεβέσκαλος Γιώργος, Λιόνης Μιχάλης, Λιόνη Αικατερίνη». 

�  Κατατέθηκε στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο ψήφισµα για τον άδικο χαµό του δηµοκράτη ακτιβιστή 
Παύλου Φύσσα, το οποίο διαµορφώθηκε και ψηφίστηκε µετά τη συζήτηση του 8ου Θέµατος της 
Ηµερήσιας ∆ιάταξης. 

� Το 18ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Έγκριση διοργάνωσης Συνεδρίου-Ανοιχτού Φόρουµ 
Συζήτησης στο πλαίσιο της Ευρωπαϊκής Εβδοµάδας Τοπικής ∆ηµοκρατίας», προτάχθηκε και 
συζητήθηκε µετά το ψήφισµα, δεδοµένου ότι για το θέµα παραβρέθηκε η κ. Σεβαστή Χόνδρου 
εκπροσωπώντας την Υπηρεσία του ∆ήµου. 

� Το 13ο θέµα της Ηµερήσιας ∆ιάταξης µε τίτλο: «Αποδοχή Επιχορήγησης από το Πράσινο Ταµείο, 
7η Αναµόρφωση Προϋπολογισµού και Ετησίου Προγράµµατος ∆ράσης ∆ήµου Ο.Ε. 2013 και 
Έγκριση ∆ιενέργειας (Αναγκαιότητας) Προµήθειας Γερανών για Υπόγειους Κάδους Απορριµµάτων 
και Προµήθειας Υπόγειων Κάδων Απορριµµάτων κατόπιν Έγκρισης Χρηµατοδότησης από το 
Πράσινο Ταµείο» προτάχθηκε και συζητήθηκε  µετά το 9ο θέµα κατόπιν αιτήµατος του εισηγητή κ. 
Κοντάκη Κυριάκου, αντιδηµάρχου Περιβάλλοντος και Πολιτικής Προστασίας.  

� Τέλος για τα θέµατα 12 και 15 της Ηµερήσιας ∆ιάταξης κλήθηκε και παραβρέθηκε στη συνεδρίαση 
η πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ιονύσου κ. Κακούρη Ιωάννα καθώς και για το 16ο θέµα 
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κλήθηκε και παραβρέθηκε στη συνεδρίαση ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Κρυονερίου κ. 
Λινάρδος Μιχαήλ.   

 
 

..Αριθ. Απόφασης: ..172/2013.. 
 
� ΘΕΜΑ 5ο: «Έγκριση Τεχνικού Προγράµµατος ∆ήµου ∆ιονύσου  έτους  2014». 

 
Ο Πρόεδρος µετά την εκφώνηση του ..5ου.. θέµατος της ηµερήσιας διάταξης  έδωσε το λόγο στον 
Αντιδήµαρχο Τεχνικών Έργων & Υποδοµών  κ. Παππά Νικόλαο, για να προβεί στην εισήγηση. 
 
Ο  Αντιδήµαρχος κ.  Παππάς Νικόλαος  ανέπτυξε το θέµα και  είπε  τα  εξής: 
 
Σας υποβάλλουµε το Σχέδιο του Τεχνικού Προγράµµατος 2014 όπως διαµορφώθηκε µετά την 
7η/2013 συνεδρίαση της Εκτελεστικής Επιτροπής του ∆ήµου ∆ιονύσου λαµβάνοντας υπόψη: 

1. Τις οικονοµικές δυνατότητες του ∆ήµου από ίδιους πόρους και από διάφορες πηγές 
χρηµατοδότησης.  

2. Τα αιτήµατα των δηµοτικών κοινοτήτων 
3. Τις πραγµατικές ανάγκες των δηµοτικών διαµερισµάτων, µετά από αξιολόγηση και ιεράρχηση 
4. Τη δυνατότητα ωρίµανσης και υλοποίησης µέσα στο 2013 ορισµένων χρηµατοδοτούµενων 

έργων 
Το Τεχνικό Πρόγραµµα χωρίζεται σε δύο (2 ) µέρη: 
α. Συνεχιζόµενα έργα και µελέτες 
β. Νέα έργα και µελέτες 
Επισυνάπτεται επίσης πίνακας έργων και µελετών των οποίων έχει ολοκληρωθεί το φυσικό 
αντικείµενο και υπολείπεται η αποπληρωµή τους. 
Στο Τεχνικό πρόγραµµα συµπεριλήφθηκαν έργα που έχουν υποβληθεί για χρηµατοδότηση από 
διάφορες πηγές όπως ΕΣΠΑ, ΕΤΤΑΑ αλλά δεν έχουν ενταχθεί ακόµη.  
Εφόσον εξασφαλίζονται πρόσθετες χρηµατοδοτήσεις από διάφορα προγράµµατα θα 
συµπεριληφθούν και έργα που δεν υπάρχουν στο παρόν Τεχνικό Πρόγραµµα, τα οποία θα 
ενταχθούν µε τροποποίησή του. 
 
Το Τεχνικό Πρόγραµµα 2014 περιλαµβάνει: 

• Έργα ύδρευσης – αποχέτευσης 
• Βελτιώσεις πεζοδροµίων 
• Συντήρηση οδικού δικτύου (ασφαλτοστρώσεις – επισκευές) 
• Αντιπληµµυρικά έργα 
• Επεκτάσεις ηλεκτροφωτισµού 
• Βελτίωση – ίδρυση κτιριακών εγκαταστάσεων, σχολικών µονάδων 
• Έργα αναπλάσεων 
• Κατασκευή παιδικών χαρών 
• Έργα για τη συντήρηση και βελτίωση αθλητικών εγκαταστάσεων 
• Χρηµατοδότηση για σύνταξη διαφόρων µελετών 

 
Επίσης να προσθέσω: Ο συνάδελφος ο κ. Κυριακόπουλος µου έφερε ένα αίτηµα κατοίκων της 
Σταµάτας, της περιοχής Ευξείνου Πόντου το οποίο έχει γίνει από παλιά και στην ∆ηµοτική Κοινότητα 
Σταµάτας και ζητάνε την διαµόρφωση της οδού Ευξείνου Πόντου, πεζοδρόµια και άλλα, και την 
διαµόρφωση του δηµοτικού / κοινοτικού χώρου στην συµβολή Ευξείνου Πόντου και Καραϊσκάκη. 
Προτείνω να το εντάξουµε στο τεχνικό πρόγραµµα, στο κεφάλαιο που αναφέρεται "Έργα 
αναπλάσεων", επίσης ο Κύριος Κοντάκης έχει να κάνει µια πρόταση καθώς και ο κύριος 
Παπαβασιλείου,  και στη συνέχεια αφού διατυπωθούν όλες οι προτάσεις σας καλώ   για την έγκριση 
του Τεχνικού Προγράµµατος του 2014. 
 

Έπειτα το λόγο έλαβε ο αντιδήµαρχος Περιβάλλοντος & Πολιτικής Προστασίας κ. Κοντάκης 
Κυριάκος και δήλωσε τα εξής: «Ζήτησα να συµπεριληφθεί στις µελέτες στον αριθµό 34 "Μελέτη 
εγκατάστασης φωτιστικών σωµάτων τύπου led", µε σκοπό την εξοικονόµηση ενέργειας, αξίας 20.000 
ευρώ. Η µελέτη θα αφορά όλο τον ∆ήµο ∆ιονύσου». 
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 Κατόπιν πήρε το λόγο ο εντεταλµένος δηµοτικός σύµβουλος επί των θεµάτων του Τµήµατος 
Τεχνικών Έργων της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών κ. Παπαβασιλείου Χρήστος και δήλωσε τα 
εξής: «θέλουµε να κάνουµε τροποποίηση στα "Νέα Εργα" στο Νο 29 που αφορά αγωγούς απορροής, 
υπάρχει τελειωµένη µελέτη και την πάµε για χρηµατοδότηση. Οπότε είναι 1.060.759 ευρώ. Αυτό είναι 
χρηµατοδοτούµενο το έργο. Τώρα δεν ξέρω, θα δούµε από πού θα χρηµατοδοτηθεί, από το ΕΣΠΑ ή 
όπου... Σβήνουµε δηλαδή τις 250.0000. Καταργούµε τους ίδιους πόρους και µπαίνει σε 
χρηµατοδότηση. Αφού υπάρχει µελέτη, είναι τελειωµένη, τώρα τον Ιούλιο τελείωσε, ενηµερωµένη, 
είναι πλήρως τεκµηριωµένη». 
 
Στη συνέχεια το λόγο έλαβε ο ∆.Σ. κ. Πασιπουλαρίδης Αβραάµ ως ειδικός αγορητής της Παράταξης 
«Αδέσµευτη ∆ηµοτική Κίνηση» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Άλλο ένα εικονικό, ανεφάρµοστο, 
προπαγανδιστικού χαρακτήρα τεχνικό πρόγραµµα έρχεται προς έγκριση στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο, το 
οποίο σε καµία περίπτωση δεν πρόκειται να υλοποιηθεί, όπως και τα τρία προηγούµενα. Εκτός 
µέρους του που αφορά µικροέργα και αχρείαστες µελέτες που µεθοδεύονται να κατασκευαστούν και 
εκπονηθούν µε την αµαρτωλή διαδικασία της απευθείας ανάθεσης, µέσω των κατατµήσεων 
οµοειδών έργων και µελετών. Οι λόγοι ευνόητοι. 
 Ενδεικτικά θα αναφέρω τις οµοειδείς µελέτες µε αύξοντα αριθµό 4 και 5, 9 και 21, 15 και 16, 
21 και 27 και οµοειδή έργα µε αύξοντα αριθµό 65 και 67 και 34 και 51. 
 Στο παρόν τεχνικό πρόγραµµα εµφανίζεται επίσης κατά προκλητικό τρόπο η µε αύξοντα 
αριθµό 32 "νέα" µελέτη καθορισµού ενιαίου συντελεστή τελών καθαριότητας όπως και πέρυσι, 
πράγµα που σηµαίνει ότι αυτός παραπέµπεται τεχνιέντως στις καλένδες, ένα χαρακτηριστικό 
παράδειγµα που καταδεικνύει την αναξιοπιστία του ∆ηµάρχου, ο οποίος κατά σύστηµα ψεύδεται και 
υποτιµάει τη νοηµοσύνη του κόσµου. 
 Στη συνέχεια θα επισηµάνω το απαράδεκτο γεγονός το οποίον επαναλαµβάνεται και φέτος, 
να προτείνεται να ανατεθούν παράνοµα σε εξωτερικά µελετητικά γραφεία "νέες" ως επί το πλείστον 
αχρείαστες µελέτες, η συντριπτική πλειοψηφία µάλιστα των οποίων και συγκεκριµένα οι µε αύξ. 
αριθµό 1, 2, 4, 5, 6, 7, 7, 9, 11, 12, 13, 20, 21, 24, 27, 29, 31, 32, 33 που χρηµατοδοτούνται εξ ιδίων 
πόρων, µε την αµαρτωλή διαδικασία της απευθείας ανάθεσης, και έτσι να σπαταλούνται παράνοµα 
στην κυριολεξία 809.808 ευρώ για την πληρωµή τους, καθ' ην στιγµή ο ∆ήµος διαθέτει 14 ικανούς και 
έµπειρους µηχανικούς όλων των ειδικοτήτων και κατάλληλο εξοπλισµό. 
 Είναι ανάγκη επιτέλους να σταµατήσει το βιολί αυτό, πριν απαξιωθεί πλήρως οικονοµικά ο 
∆ήµος και είναι πολύ αργά. 
 Τελειώνοντας, θα ήθελα να πω ότι δεν κρίνω σκόπιµο να επεκταθώ περισσότερο επί του 
θέµατος, αφού η σκληρή πραγµατικότητα αποκαλύπτει και τα λέει όλα. Οι κάτοικοι των ∆ηµοτικών 
Κοινοτήτων του ∆ήµου βιώνουν καθηµερινά την υποβάθµιση των περιοχών τους, την ανυπαρξία 
νέων έργων υποδοµών τα τρία τελευταία χρόνια, αλλά και την εγκατάλειψη ήδη δηµοπρατηµένων 
σηµαντικότατων έργων υποδοµών από τις προηγούµενες ∆ηµοτικές Αρχές, όπως π.χ. αυτό της 
αποχέτευσης ακαθάρτων της ∆ροσιάς. Και είναι σίγουροι ότι όπως τα προηγούµενα τεχνικά 
προγράµµατα, έτσι και αυτό θα είναι άλλη µία κοροϊδία. Κατόπιν των ανωτέρω, θα καταψηφίσω την 
εισήγηση». 
 
Έπειτα το λόγο έλαβε η ∆.Σ. κ. Παπαπαναγιώτου Ελένη (Λένα) ως ειδικός αγορητής της Παράταξης 
«Συµµαχία για τον Πολίτη» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Κύριοι συνάδελφοι, εγώ θα διαβάσω 
µία εισήγηση που αφορά το µεγάλο έργο της αποχέτευσης και µετά το τέλος της συζήτησης θα 
ψηφίσουµε συγκεκριµένα το θέµα αυτό. 
 Κύριε Πρόεδρε, κύριε ∆ήµαρχε, αγαπητοί συνάδελφοι, θα µπορούσαµε σήµερα να είµαστε 
εδώ και µε αφορµή την δηµοπράτηση του έργου της αποχέτευσης να χαιρετίζουµε όλοι µαζί την 
δροµολόγηση αυτού του τόσο σηµαντικού έργου για όλες τις περιοχές του ∆ήµου µας. Μην ξεχνάµε 
ότι οι δηµότες µας πάντα θεωρούσαν και θεωρούν την επίλυση αυτού του θέµατος ως πρώτης 
προτεραιότητας ζήτηµα. Ειλικρινά, αυτή την θέση θα εκφράζαµε. Άλλωστε, µέχρι σήµερα 
προσπαθήσαµε να συµβάλλουµε. Ο κ. Γιώργος Πουλίδας από την παράταξή µας, έχει προσφέρει 
υπηρεσίες για τη δροµολόγηση του έργου. 
 ∆υστυχώς όµως, δεν µπορούµε να κινηθούµε έτσι, για τον απλούστατο λόγο γιατί έχετε 
διαπράξει µεγάλες παραλείψεις σε τέτοιο βαθµό που για ένα µεγάλο τµήµα του έργου σε λίγο καιρό 
δεν θα υπάρχουν ευρωπαϊκοί πόροι, οι οποίοι µέχρι πρόσφατα θεωρούσαµε ότι ήταν 
εξασφαλισµένοι. Πολύ βαρύ το τίµηµα, γιατί για να συνεχιστεί το έργο, τους χαµένους ευρωπαϊκούς 
πόρους πιθανώς θα τους πληρώσουν οι δηµότες µας. 
 Σήµερα πλέον προέχουν δύο ζητήµατα. Κατά πρώτον να συνειδητοποιήσουµε όλοι τί 
ακριβώς έχει συµβεί. Κατά δεύτερον, να δούµε αυτή την ύστατη ώρα τί µπορούµε να κάνουµε. 
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 Πρώτον, τί έχει συµβεί και ποιά είναι τα πραγµατικά στοιχεία. Από µία πρώτη απλή ανάγνωση 
της πρόσφατης εισήγησης της Τεχνικής Υπηρεσίας προς την Οικονοµική Υπηρεσία αλλά και από την 
σχετική διακήρυξη που συνοδεύει την εισήγηση αυτή, προκύπτουν τα εξής. Το έργο είναι 
προϋπολογισµού 31.401.900 ευρώ. ∆ηλαδή πρόκειται για µεγάλο έργο κατακερµατισµένο σε µεγάλη 
έκταση και έχει χρόνο ολοκλήρωσης 24 µηνών. ∆ηλαδή αναντίστοιχα µικρό σε σχέση µε τη φύση και 
το µέγεθός του, και τις επίπονες και χρονοβόρες διαδικασίες για την καλή προετοιµασία του. 
Ενέργειες εξασφάλισης προσβασιµότητας των οδών, κυκλοφοριακών αδειοδοτήσεων κλπ. Για τον 
λόγο αυτό θα απαιτηθούν µε βεβαιότητα παρατάσεις. 
 Ρωτήστε την Τεχνική Υπηρεσία αν µπορεί να µας διαβεβαιώσει για το αντίθετο. Αυτός είναι ο 
κανόνας, ακόµη και για τα µικρά έργα. 
 Μεταξύ των εργασιών περιλαµβάνεται και η κατασκευή τριών αντλιοστασίων, τα οποία ειδικά 
αυτά απαιτούν σύνθετες πρόδροµες διαδικασίες προετοιµασίας για την επίλυση ιδιοκτησιακών 
θεµάτων, την εξασφάλιση αδειοδοτήσεων (∆ασική Υπηρεσία) καθώς και των απαραίτητων 
συναινέσεων µε τους δηµότες της πέριξ περιοχής για την χωροθέτηση αυτών των εγκαταστάσεων. 
Ηδη βιώνουµε τις διαµαρτυρίες σχετικά µε το αντλιοστάσιο της Σταµάτας. 
 Η διαγνωστική διαδικασία προβλέπει την συµµετοχή των µεγαλύτερων εταιρειών του είδους, 
ΣΤ' τάξης και σε περίπτωση κοινοπραξιών Ε'. Οι εταιρείες αυτές διαθέτουν οργανωµένα νοµικά 
τµήµατα και είναι σύνηθες φαινόµενο στα έργα αυτού του µεγέθους να υπάρχουν δικαστικές 
εµπλοκές, πολλές φορές για εντελώς τυπικά ζητήµατα. Εν προκειµένω, προσφυγές στο Συµβούλιο 
Επικρατείας κλπ. 
 Παραπέρα, πρέπει να επισηµάνουµε και τα εξής. Η προβλεπόµενη διαδικασία µέχρι την 
συµβασιοποίηση του έργου είναι η ακόλουθη:  - ∆ιαγωνισµός 26.11.2013.  
 - Αξιολόγηση αποτελεσµάτων από την Επιτροπή του διαγωνισµού µε σύνταξη σχετικού 
πρακτικού και γνωστοποίησή του στους διαγωνιζόµενους. Ο χρόνος εξαρτάται από την ταχύτητα 
ενεργειών της Επιτροπής διαγωνισµού. 
 - ∆ιαδικασία ενστάσεων κατά του πρακτικού, 5 ηµέρες. 
 - Εξέταση - λήψη απόφασης επί των ενστάσεων από τα αρµόδια όργανα του ∆ήµου. 
 - Ανακήρυξη προσωπινού µειοδότη. Ο χρόνος εξαρτάται από την ταχύτητα ενεργειών των 
εµπλεκοµένων δηµοτικών οργάνων. 
 - Άσκηση προδικαστικών προσφυγών. 
 - Λήψη απόφασης από τα αρµόδια όργανα. Ο χρόνος εξαρτάται 
από την ταχύτητα ενεργειών των εµπλεκοµένων δηµοτικών οργάνων. 
 - Άσκηση ασφαλιστικών µέτρων στο Συµβούλο Επικρατείας - εκδίκαση αυτών. Χρόνος όχι 
µικρότερος 3-4 µηνών. 
 - Πρόσκληση στον προσωρινό ανάδοχο για προσκόµιση δικαιολογητικών. Απαιτείται χρόνος 
περί τον 1 µήνα. 
 - Έλεγχος όλου του φακέλου πριν την έγκριση υπογραφής της σύµβασης από την αρµόδια 
∆ιαχειριστική Αρχή του ΕΠΕΡΑΑ. Απαιτείται χρόνος περί τον 1 µήνα. 
 - Ακολουθεί η πρόσκληση στον ανάδοχο για προσκόµιση εγγυητικής επιστολής καλής 
εκτέλεσης και υπογραφής σύµβασης. Απαιτεί χρόνο 10 ηµέρες. 
 Συµπερασµατικά από τα παραπάνω στοιχεία σαφώς προκύπτει ότι  η υπογραφή της 
σύµβασης για το έργο αυτό µε τις διαδικασίες που πρέπει να ακολουθηθούν µε ιερή ευλάβεια, είναι 
αδύνατον να συµβεί πριν τον Ιούνιο του 2014. 
 Βέβαια, ο χρόνος αυτός µπορεί να πάρει απροσµέτρητες διαστάσεις και να φτάσει µέχρι την 
ακύρωση ολόκληρου του έργου, ανάλογα µε τη φύση των εµπλοκών ή την συνέχιση της ολιγωρίας 
από την πλευρά της ∆ηµοτικής Αρχής, της ΕΥ∆ΑΠ, του ΕΠΕΡΑΑ που µέχρι σήµερα µας έχουν 
συνηθίσει. 
 Παραπέρα, σύµφωνα µε τα ήδη προταθέντα στοιχεία, επειδή το έργο προβλέπεται να 
διαρκέσει δύο ολόκληρα χρόνια, διάρκεια που κατά τα φαινόµενα λόγω παρατάσεων θα επιµηκυνθεί 
και θα φτάσει τουλάχιστον τα 2,5 χρόνια, ενώ ο εναποµένων χρόνος από την συµβασιοποίηση 
Ιούνιος 2014 µέχρι 31.12.2015 οπότε λήγει η περίοδος του ΕΣΠΑ, είναι µόλις 1,5 χρόνος. ∆ηλαδή 
πρακτικά και στην καλύτερη περίπτωση, θα υπάρχει ευρωπαϊκή χρηµατοδότηση περίπου για τον 
µισό χρόνο διάρκειας του έργου. ∆ηλαδή για το µισό έργο. Αν µάλιστα ληφθεί υπόψιν ότι για το 
επόµενο ΕΣΠΑ είναι απίθανο να υπάρξουν νέες δυνατότητες για έργα αποχέτευσης. 
 Κύριε ∆ήµαρχε, εδώ τίθεται το ερώτηµα: Ποιός θα πληρώσει το βαρύ τίµηµα που έχει 
προκύψει, επειδή ολιγωρήσατε κατά κυριολεκτικά δύο συναπτά έτη, από το 2011 που εντάχθηκε το 
έργο στο ΕΠΕΡΑΑ; Σήµερα πλέον υπάρχει φόβος ότι το µισό έργο των επιλεξίµων δαπανών ύψους 
περίπου 14.500.000 ευρώ θα το πληρώσουν οι δηµότες. Είναι πράγµατι µείζον θέµα.  
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 Από δω και πέρα τί µπορούµε να περισώσουµε; Από δω και πέρα χρειάζεται η 
παρακολούθηση της όλης διαδικασίας µε στόχο την ελαχιστοποίηση γενικά του χρόνου και ειδικά σε 
ότι αφορά αυτή που σχετίζεται µε ενέργειες δηµοτικών υπηρεσιών ή αποφάσεις των διαφόρων 
δηµοτικών οργάνων. 
 Η ταχύτατη ωρίµανση, εισήγηση προς το ∆ηµοτικό Συµβούλιο των θεµάτων που άπτονται 
ειδικά της δικής του αρµοδιότητας.  
 Η οργάνωση επαρκούς νοµικής τεκµηρίωσης εφόσον και όπου απαιτηθεί.   
 Η παρακολούθηση συναφών θεµάτων µε το έργο και η εισήγηση για τις κατάλληλες 
παρεµβάσεις για την αντιµετώπισή των. 
 Οι επαφές που θα χρειαστούν και είναι πολλές σε πολιτικό επίπεδο και κυρίως προς τα 
εµπλεκόµενα Υπουργεία ΥΠΕΚΑ και Οικονοµίας για την κατά το δυνατόν εξασφάλιση του έργου. 
 Η ωρίµανση των εκκρεµοτήτων όσον αφορούν τα αντλιοστάσια που ήδη προαναφερθήκαµε, 
µπορεί να αποδειχθούν χρονοβόρες διαδικασίες και να επιβαρύνουν περαιτέρω το όλο έργο. 
 Η παρακολούθηση της κατασκευής εκ µέρους της ΕΥ∆ΑΠ των πρωτευόντων δικτύων. Ηδη οι 
πληροφορίες µας είναι ότι και για το έργο αυτό από πλευράς της ΕΥ∆ΑΠ καταγράφεται επίσης 
µεγάλη καθυστέρηση. ∆ίνουµε την εξήγηση ότι η ΕΥ∆ΑΠ βλέποντας την δική µας κωλυσιεργία, 
προσαρµόζει ανάλογα τις προτεραιότητές της. Πάντως, το δικό µας έργο χωρίς την ταυτόχρονη 
ολοκλήρωση των πρωτευόντων δικτύων, ουσιαστικά είναι ανώφελο. 
 Τέλος, για να µην απαξιωθεί η υλοποίηση του αποχετευτικού έργου, ζητάµε να σταλούν οι 
υπό του νόµου οριζόµενες διαπιστωτικές πράξεις προς τους ιδιοκτήτες που οφείλουν να συνδεθούν 
άµεσα µε το ολοκληρωµένο δίκτυο. 
 Παράλληλα, κατανοώντας τα προβλήµατα που προκύπτουν από την οικονοµική κρίση, 
ζητάµε να ελαχιστοποιηθεί όσο είναι δυνατόν το ύψος του ποσού και ο αριθµός των δόσεων». 
 
 Ακολούθως το λόγο έλαβε η ∆.Σ. κ. Σώκου Ζωή ως ειδικός αγορητής της Παράταξης «Λαϊκή 
Συσπείρωση ∆ιονύσου» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Απ' ότι φαίνεται και από την εισήγηση, 
έρχεται µια ακόµα έκθεση ιδεών. Και γιατί το λέµε αυτό. Είναι έργα που στην πλειοψηφία τους δεν 
µπορούν να υλοποιηθούν κυρίως λόγω οικονοµικής υποχρηµατοδότησης ή µηδενικής 
χρηµατοδότησης που έτσι και αλλιώς έχετε αποδεχθεί ότι, τί να κάνουµε, αφού δεν δίνει το 
Υπουργείο, θα προσπαθήσουµε µε άλλα µέσα, χωρίς να γίνεται καµία άλλη κίνηση είτε αυτόνοµα ως 
∆ήµος είτε σε συνεργασία µε άλλους ∆ήµους. 
 Ποιά είναι τα οικονοµικά στοιχεία. Από την εισήγηση, ιδίοις πόροις είναι 8.801.961 ευρώ. 
Χρηµατοδοτούµενα 39.402.864 ευρώ. Ανταποδοτικά άµεσα, γιατί και οι ιδίοις πόροις ανταποδοτικά 
είναι, είναι χρήµατα των δηµοτών, είναι 2.990.747 ευρώ. ∆ηλαδή άµεσα από τους δηµότες, από τους 
ίδιους πόρους και από την άµεση ανταποδοτικότητα βγαίνει το αστρονοµικό -αστρονοµικό λέω µε τις 
συνθήκες σήµερα- των 11.792.708 ευρώ. 
 Θεωρούµε ότι σε µία εποχή που πραγµατικά ο κόσµος στενάζει κάτω από την οικονοµική 
πολιτική και κοινωνική πολιτική κυρίως της Κυβέρνησης, έρχεται η εισήγηση για έργα που δεν 
πρόκειται να γίνουν γιατί χρήµατα δεν θα δίνουν, τα όποια υλοποιηθούν θα πρέπει άµεσα 
ανταποδοτικά να πληρωθούν από τον κόσµο, αλλιώς όπως είναι το αποχετευτικό, δεν έχεις; ∆εν 
µπαίνεις, δεν συνδέεσαι. 
 Λέµε λοιπόν, επειδή απ' ότι φαίνεται και µε τα προηγούµενα τεχνικά έργα, επίσης ιδίοις 
πόροις ποιά χρονιά τουλάχιστον από το 2010 µέχρι σήµερα δόθηκαν 8.800.000; Απολογιστικά ιδίοις 
πόροις τόσα χρήµατα δεν δόθηκαν. Θα δοθούν στον χρόνο που έρχεται; 
 Λέµε λοιπόν για όλα τα παραπάνω ότι δεν µπορεί να εφαρµοστεί. Θα εφαρµοστούν µόνο 
έργα που µπορεί να πληρώσουν οι δηµότες. Το µεγαλύτερο µέρος είναι για µελέτες που η εξέλιξή 
τους και η πορεία τους µπορεί να παραµείνουν ως µελέτες. Και από αυτή την άποψη εµείς θα 
καταψηφίσουµε το τεχνικό πρόγραµµα για το 2014, γι' αυτούς τους λόγους». 
 

Έπειτα το λόγο πήρε ο ∆Σ κ. Λίτσας Αθανάσιος και ζήτησε να συµπληρωθεί στο Τεχνικό 
Πρόγραµµα η κατασκευή απορροής οµβρίων του τµήµατος της οδού Περικλέους από Ηρακλείτου 
µέχρι Προµηθέως στην ∆ηµοτική Κοινότητα ∆ιονύσου, στην περιοχή της Αναγέννησης. 

 
Ακολούθως το λόγο έλαβε ο ∆Σ κ. Γιαρένης ∆ηµήτριος και ζήτησε να υπάρξει µελέτη  στο 

Τεχνικό Πρόγραµµα  για το γήπεδο του ποδοσφαίρου της ∆ηµοτικής Κοινότητας Άνοιξης.  
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Έπειτα το λόγο πήρε η Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ιονύσου κ. Κακουρη και 
δήλωσε τα εξής : «Το Τοπικό Συµβούλιο ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ιονύσου κατέθεσε τις προτάσεις του 
για το τεχνικό πρόγραµµα, και τις προτεραιότητες, όπως αυτές οι προτάσεις έχουν κατατεθεί το 2011, 
το 2012 και το 2013. 

 Το Συµβούλιο ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ιονύσου έλαβε απόφαση για την κατάθεση στο 
Προεδρείο του Σώµατος του ∆ηµοτικού µας Συµβουλίου επιστολής διαµαρτυρίας για την παντελή 
απουσία έργων στην ∆ηµοτική µας Κοινότητα». 

 
 

Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Σταµάτας κ. Κόκκαλής Γεώργιος 
και έκανε µία δήλωση-τοποθέτηση από κοινού  µε τον κ. Ξανθό Τοπικό Σύµβουλο στη Ροδόπολη, 
που εκφράζει και τον Αθλητικό Σύλλογο Ροδόπολης. Ζήτησε  να πραγµατοποιηθεί ένα έργο το οποίο 
συµπεριλαµβάνεται στο τεχνικό πρόγραµµα των τελευταίων ετών, χωρίς όµως να έχει υλοποιηθεί , 
παρ' όλες τις προφορικές αλλά και γραπτές πιέσεις που έχουν ασκηθεί από το Τοπικό Συµβούλιο, 
αλλά και τον Αθλητικό Σύλλογο Ροδόπολης. Πρόκειται για την επισκευή της στέγης της αίθουσας 
πολλαπλών χρήσεων του ∆ηµοτικού Σχολείου Ροδόπολης, από την οποία κατά τις ηµέρες που 
έχουµε βροχοπτώσεις µπαίνουν νερά τα οποία καταλήγουν στον αγωνιστικό χώρο.  
Γι' αυτούς τους λόγους, είναι επιτακτική ανάγκη η πραγµατοποίηση του συγκεκριµένου έργου. 
 

Έπειτα το λόγο έλαβε ο ∆.Σ. κ. Κουριδάκης Κωνσταντίνος και ανέφερε τα εξής: «Είχαµε ζητήσει στο 
Τοπικό Συµβούλιο της ∆ηµοτικής Κοινότητας Άνοιξης ,να γίνει ένα έργο τέρµα Πιπεροπούλου και 
Ανοίξεως - Σταµάτας που υπάρχει ένας κόµβος εκεί στον οποίον γίνονται πολλά ατυχήµατα. 
 Παράλληλα µε αυτό, υπήρχε και έτοιµη µελέτη και απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου της 
∆ηµοτικής Κοινότητας Άνοιξης για την Ανοίξεως - Σταµάτας και Αυγής να γίνει µία τροποποίηση εκεί 
του οδοστρώµατος, για να µην δηµιουργούνται ατυχήµατα.» 
 
 
Τέλος ο εισηγητής αντιδήµαρχος Τεχνικών έργων και υποδοµών δήλωσε τα εξής : «...έχουµε 
κόµβους γενικά για τον ∆ήµο ∆ιονύσου. Αλλά προς αποφυγή κάποιου λάθους, να βάλουµε µέσα... 
Γιατί δεν είναι µόνο ο κόµβος αυτός Πιπεροπούλου που πρέπει να γίνει. Είναι και σε διάφορα άλλα 
σηµεία. Όσα έχουµε προβλέψει µε το 2013 θα πάνε σε συνεχιζόµενα. Να τα βάλουµε και σε αυτό το 
τεχνικό πρόγραµµα. Επίσης, να κάνουµε αποδεκτό και το αίτηµα του κ. Γιαρένη γιατί ναι µεν κάνουµε 
τις µελέτες µέσω της Γενικής Γραµµατείας Αθλητισµού, αλλά να το βάλουµε και σαν έργο µέσα το 
γήπεδο της Άνοιξης Και δεκτό και όπως αναφέρθηκε όπως έχει προτείνει ο κ. Λίτσας για την 
∆ηµοτική Κοινότητα ∆ιονύσου». 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 
� Την εισήγηση. 
� Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και 

της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης.) 
� Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 95  του Ν. 3463/2006 (Κ. ∆. Κ) (ΦΕΚ 114/8-6-2006, τεύχος Α΄) 

«Κύρωση του Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων». 
� Την υπ’ αριθ. 6/2013 Απόφαση τις Εκτελεστικής Επιτροπής 
� Τις παρατηρήσεις –προσθήκες στο Τεχνικό Πρόγραµµα των ∆ηµοτικών Συµβούλων  

(Λεπτοµέρειες στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά). 
� Τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων  (Λεπτοµέρειες στα αποµαγνητοφωνηµένα 

πρακτικά). 
Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     

Με  ψήφους 15  Υπέρ και 16 Κατά   
Μειοψηφούντων των ∆.Σ. κ.  κ. Πασιπουλαρίδη Αβραάµ, Ζαµάνη ∆ιονύσιου, Σωτηρίου Σακελλάριου, 
Ταουξή Χριστιανίδη Καλλιόπης,Κοκµπτού Βασίλειου, Γιαρένη ∆ηµήτριου, Τσούκα Παναγιώτη, 
Παπαπαναγιώτου Ελένης (Λένας), Μπούσµπουρα Αθανασίου, Τσαλτούµη Κυριακής, Παναγή 
Λουκάτου,   Νικητόπουλου, Ιωάννη, Ζυγούνα Γεώργιου, Κουριδάκη Κωνσταντίνου, Φέρµελη Λυδίασ 
και Κοροβέση Βασιλικής (Βάσιας) για τους λόγους που ανάφεραν στην τοποθέτησή τους και 
αναλυτικά καταγράφηκαν στα αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά. 
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∆εν εγκρίνει το Τεχνικό Πρόγραµµα έτους 2014 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ        ΤΑ  ΜΕΛΗ                
ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ.       ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
                                                                       ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ. 
                                                                       ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 

ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ – ΕΛΛΗ. 
ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ. 
ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
ΤΑΟΥΞΗ-ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
ΓΙΑΡΕΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 
ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΤΣΑΛΤΟΥΜΗ ΚΥΡΙΑΚΗ. 
ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 
ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 

 
   Ακριβές Αντίγραφο 
Άγιος Στέφανος 07/10/2013 
Ο Πρόεδρος του ∆.Σ. 

 
Καρασαρλής Αναστάσιος 

 
Σχέδιο 
Φάκελος Αποφάσεων ∆.Σ. 
Εσωτερική ∆ιανοµή 
- Γραφείο ∆ηµάρχου. 
- ∆ιεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών. 
- ∆ιεύθυνση Οικονοµικών Υπηρεσιών. 
- Αυτοτελές Τµήµα Προγραµµατισµού, Οργάνωσης, πληροφορικής & διαφάνειας µε την ευθύνη 
ανάρτησης της παρούσης στην ιστοσελίδα του ∆ήµου.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


